
           

VRAGENHALFUUR
Indiener:A. Eisink-Weg, GroenLinks

Datum indiening vraag:20-12-2021

                              
raadsvergadering van:21 december 2021

Formulering:
Tijdens de raadsvergadering van 2 november 2021 hebben wij u vragen gesteld over de 
verlening van de koopoptie, die RMS/WSB heeft op bijna 9 Ha grond op de Laarberg.
Inmiddels blijkt de koopoptie niet te worden verlengd. Wethouder Franke heeft dit tijdens 
de meest recente raadsvergadering van Oost-Gelre aangegeven. De koopoptie is van 
rechtswege beëindigd.

Vraag:
Graag horen wij van u waar RMS/WSB aan had moeten voldoen volgens de eisen van 
de optieovereenkomst, en niet heeft voldaan, waardoor de optie niet verlengd is.

Vraag:
Is het mogelijk dat RMS/WSB in de nabije toekomst een nieuwe koopoptie kan krijgen 
op de Laarberg?

Vraag:
Er worden op dit moment procedures opgestart om een nieuw deel van de Laarberg 
bouwrijp te maken. Dit terwijl de 9 Ha , waar we in dit vragenhalfuur over spreken, al 
ruim 8 jaar klant en klaar ligt. Wordt overwogen deze grond te gaan gebruiken, omdat 
dit kosten en tijd bespaard? Is hier een bestemmingsplan wijziging voor nodig?

Toelichting:
1. In het vragenhalfuur kunnen vragen gesteld worden over onderwerpen die niet op de 

agenda staan. 
2. De vragen moeten 12 uur voor het begin van de vergadering bij de griffie ingediend 

zijn.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken.


